
Referat FAU 20.mai 2025. 

Saksliste:  

REFERAT 
 
FAU Hellen skole      20.mai kl.19.00-21.00 
 
Saksliste:  
25/25  Godkjenning av referat 01.04.25 
26/25  Godkjenning av saksliste 
27/25  Orienteringer  
28/25  Helledussen 
29/25  Innspill til oppstart neste skoleår  
30/25  Eventuelt  
  
 
Til stede: Siw-Anita Lien, Kristin Dalaker, Erik Sandquist, Monika Haugland, Liz Berentsen, Gro 
Kvamstø, Cecilie Svanevik, Torbjørn Johannesen, Stian Nyheim, Kristina H. Hanson, Cecilie Grasdal. 
 
 
 
25/25  Godkjenning av referat 01.04.25 
 
Vedtak: OK. 
 
26/25  Godkjenning av saksliste 
 
Vedtak: OK. 
 
 
 
27/25  Orienteringer 
 
Eventuelle orienteringer fra konstituert rektor. 
 
Hellen skal samarbeide med matematikk-senteret i Trondheim fra høsten. 
 
Gymsalen er opptatt fra 1.juni. 7.trinn skal bruke denne til øving til avslutning. Forestilling er 18.juni. 
 
Skolen samlet inn 88000 kroner til forskning på barnedemens.  
 
Til høsten kommer det en større gruppe med elever som har særskilte behov. 
 
Bordtennisbord. Vurdere å kjøpe inn.  
 
 
 
28/25  Helledussen  
 
Fordeling av ansvar og oppgaver: 2025 FAU generell oppgaveoversikt. 
Det mangler rutiner for kafedrift og rydding. 



Logging av salg i kafeen skal gjøres i år (av Liz?). 
Sjekk av varer til overs før handling - OK.  
 
 
29/25 Innspill oppstart nytt skoleår  
 
Til foreldremøtene på høsten: Husk å vise hva som finnes på hjemmesiden. For eksempel er det 
"reglement" om skjermbruk i spisetiden. Dette må komme tydeligere  
fram slik at vi slipper mange runder med denne diskusjonen for hyppig. 
 
Forslag om at rektor eller avdelingsleder formidler dette på møtet for 1-2.trinn på høsten. 
 
Minne om ordningen med FAU også det året det ikke skal velges nye representanter. Man skal også 
kunne trekke seg. 
 
Oppstartsmøte mellom FAU/trinnkontakter/skole. Kan vi legge inn nye temaer her?  
 
Hvordan skal vi velge FAU-representanter? Lenge har det vært praksis at man først er vara i to år, for 
så å sitte i to år. Det ønskes kontinuitet, men også flere som engasjerer seg. Vi lurer på om det kan 
være litt «avskrekkende» at man har en rolle i fire sammenhengende år. Stian og Kristina finner ut av 
nytt system.  
  
 
30 /25  Eventuelt  
 

(1) Evaluere 17.mai.  
Mye skryt og positive opplevelser av årets gjennomføring. 
Gavekortene fra 17.mai overføres til Helledussen. Loddsalg? 
Ønske om større bod, men dette har tidligere ikke vært mulig. 
Ønske om kaffemaskin til arrangementer. Ekstra telt er også ønsket. Ny og større frys er ønsket. 
 
Brannvakt-rutiner oppdateres. Åpen dør registrert etter at en nødutgang ble aktivert (av uviss grunn). 
 
 

(2) Spond som ny kommunikasjonsplattform - og erstatte Facebook.  
Vi ser på hvordan Spond kan fungere. Dette må presenteres og legges fram på foreldremøtet til 
høsten, og vi må vere samstemte i at dette gjøres.  
Retningslinjer og bruk av Spond må formidles på en god og tydelig måte og vi må legge gode rammer. 
Vi må hjelpe hverandre med å starte med Spond foreldrene imellom. 
 
Det vedtas at vi skal få til en overgang til Spond. 1-4 i første omgang for eksempel, så innarbeides til 
alle over tid.  
 
 
Siste møte: 10. juni klokken 18.00. Vedtatt. 
 
Saker til behandling:  
Evaluering av året som har gått  
Evaluering Helledussen  
Lage årshjul, handlingsplan, årsbudsjett. 
 
 



Ref. Stian. 

 


